

EEX Butter futures achieve new daily record

On Friday, 10th July 2020, the European Energy Exchange (EEX) set a new daily trading record in Butter Futures with a total of 644 contracts traded. This corresponds to 3,220 tonnes of goods equivalent beating the previous record (433 contracts traded on 4th March 2020) by 1,055 tonnes.

EEX operates Europe's leading dairy derivatives market. The exchange's offering for risk management in the dairy markets includes financially settled derivatives contracts on Butter, Skimmed Milk Powder, Whey Powder and Liquid Milk.

The **European Energy Exchange (EEX)** is the leading energy exchange in Europe which develops, operates and connects secure, liquid and transparent markets for energy and related products. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, EEX offers contracts on Power, Natural Gas and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX also provides registry services for White Certificates, Capacity Certificates and Guarantees of Origin on behalf of the French State, as well as Auctions for Guarantees of Origin.

Contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London) | +33 1 73 03 76 52 (Paris)

presse@eex.com | www.eex.com

EEX Butter-Futures erzielen neuen Tagesrekord

Am Freitag, den 10. Juli 2020, stellte die European Energy Exchange (EEX) mit insgesamt 644 gehandelten Kontrakten einen neuen Tagesrekord im Handel mit Butter-Futures auf. Dieses Volumen entspricht 3.220 Tonnen Warenäquivalent, womit der bisherige Rekord (433 Kontrakte, gehandelt am 4. März 2020) in diesem Produkt um 1.055 Tonnen übertroffen wurde.

Die EEX betreibt die führende Terminbörse für Milchprodukte in Europa. Ihr Angebot für das Risikomanagement auf den Milchmärkten umfasst finanziell abgewickelte Futures auf Butter, Magermilchpulver, Molkenpulver und Flüssigmilch.

Die **European Energy Exchange (EEX)** ist die führende europäische Energiebörse. Sie entwickelt, betreibt und vernetzt sichere, liquide und transparente Märkte für Energie und energienahe Produkte. Als Teil der EEX Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Die EEX erbringt zudem Registerdienstleistungen für Weiße Zertifikate, Kapazitätszertifikate sowie Herkunftszertifikate im Auftrag des französischen Staates und führt Auktionen für Herkunftsnachweise durch.

Kontakt:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London) | +33 1 73 03 76 52 (Paris)

presse@eex.com | www.eex.com